



5D4N BALI ESCAPE

5天4夜巴厘岛 (DPSFNE)



DAY 1 ARRIVAL DENPASAR-ULUWATU ANCIENT TOUR 抵达巴厘岛-乌鲁瓦图 (D)

Upon arrival at Ngurah Rai International airport Bali, you will be meet and greet by assigned tour guide. Then, visit to Uluwatu Temple which is located at the southern of Bali to catch the wonderful view of the sunset on the blue oceans. After that, dinner at local restaurant. After dinner, transfer to hotel for check in.

抵达巴厘岛国际机场，由当地导游负责接送，接着前往乌鲁瓦图庙观光，位于巴厘岛南部的这座古庙，是个观赏夕阳的最佳选择，接着前往当地餐馆享用晚餐，然后回酒店休息。

DAY 2 FULL DAY KINTAMANI & UBUD TOUR 金塔马尼&乌布 (B/L/D)

Visit Batubulan to see dance performance "Barong & Kriis Dance" and Villages of Celuk, Village of Mas. Then, Lunch at Local Restaurant. Next, visit to Kintamani, enjoy the best view of Mount Batur and Lake Batur. After that, continue to visit Tampak Siring Holy Spring Temple. Enjoy Tegallalang Rice Terrace with tea time. Free for shopping at Ubud Market. At night, enjoy Crispy Duck Dinner at local restaurant.

前往观光Batubulan欣赏狮子和剑舞表演，以及前往苏鲁村和马斯村游轮，接着在当地餐馆享用午餐，然后再到金塔马尼，欣赏巴图山和巴图河最迷人的景色，然后前往圣泉寺观光，在那里享用丰盛的下午茶，再到附近的市场购物，在巴厘当地餐馆享用脆皮烤鸭晚餐。

DAY 3 FULL DAY BEDUGUL – TANAH LOT 伯度库-海神庙 (B/L/D)

Breakfast at hotel. Visit Mengwi Village (Taman Ayun Temple), a royal temple was built around 1740. Next, going to Bedugul. There have a lies an ancient Lake Beratan with a magnificent floating Ulun Danau Temple. Then, lunch at local restaurant. Later, visit Tanah Lot temple a spectacular temple built on the top of Lava rock about 200 meters offshore here we enjoy the beautiful sunset view. At night, dinner at local restaurant.

早餐后，到孟格威村游览当地塔曼阿云寺，这皇家庙宇是与1740年建成，接着前往伯度库，以及游览在漂浮泊拉丹湖泊上的乌伦寺，午餐后，前往海神庙观光，这座位于拉瓦岩石最高端的庙宇，可欣赏迷人的夕阳景色，回程前往当地餐馆享用晚餐。

DAY 4 WATER BLOW – SHOPPING 观潮景点-购物 (B/L/D)

Breakfast at hotel. Then, Visit Water Blow and Puja Manjala Lunch at Local Restaurant. Enjoy shopping at Kuta Shopping Mall before depart for BBQ Seafood dinner at Jimbaran restaurant.

After dinner, transfer to hotel for overnight.

早餐后，前往努沙杜瓦著名的观潮景点，观看壮丽的潮水，接着在当地餐馆享用午餐，接着在库塔购物中心购物，以及餐馆咖啡工厂或在Hawaii Ole-Ole观光，之后再回到Jimbaran享用晚餐。

DAY 5 DENPASAR – DEPARTURE 巴厘岛返回 (B)

Breakfast at hotel. Then, check out and transfer to Hawaii Ole-Ole for short shopping before proceed to airport for your departure flight.

在酒店享用早餐后，有一段时间前往夏威夷市场购物，然后再从机场准备回程。

The above itinerary is for reference only, and subject to any necessary changes in accordance to local requirement.

以上行程仅供参考，并根据当地要求进行必要的更改

REMARK 备注:

****Tipping for English Speaking Guide RM50/pax 英文讲解导游司机小费 RM50/人**

****Tipping for Mandarin Speaking Guide RM75/pax 中文讲解导游司机小费RM75/人**